
Z A P I S N I C A

z komisie Investidnej vlistavby, Zivotn6ho prostredia, kultrirnych
pamiatok, dopravy a verejn6ho poriadku pri MsZ v Galante, konanej

na MsU Gatanta dfia 8.6.2015

V Galante dfia 9.6.2015

Pritomni: podla prezendnej listiny

Proqram zasadnutia:

1. Otvorenie

!. !lOr. filor Holfbe! - Ziadosf o odkrlpenie pozemku v k.rl. Nebojsa
3. Ziadost Vladimira zuzaka o vysporiadanie uzivania pozemkov mestom Galanta
4. Spr6va o dinnosti Mestskej policie Galanta zarok2014
5. N5vrh zmeny organizdcie dopravy ul. T. Vansovej - 2iadatel' [udovit Varj0, crow-

tech spol. s. r.o.
6. N6vrh cyklistickyich tr5s
7. N6vrh zmeny UPN mesta /Hanzen/
8. TlMl-f NTO s.r.o. - pristavba na dasti pozemku parc.E14\l1 k.rl. Galanta
9. R6zne, diskusia.
10.ZAver

Predseda komisie p. Zsolt rak6d privital vsetkli'ch pritomnlich a otvoril
zasadnutie komisie.
PredloZenli progfgm bol upraven! a doplnen! o nasledovn6 materi6ly:
Bod d. 9- investidnf z6mer Galanta WEST
Bod 6. 10- r6zne
Bod 6. 11 - z6ver
Z d6vodu pracovn6ho vyt'aZenia dlenov komisie sa posunul das zadiatku komisie na
14.30 hod.

K bodu d.2

Predlozenf materidl komisia jednohlasne schvdlila v podte 6 pritomnlch dlenov
komisie a odporudila ho prerokovaf v MsZ bez pripomienok.

K bodu d.3

4alopllVladifilg ia pozemkov mestom Gatanta
Materidl predloZil Mgr. Miroslav psota
Predlozenf materi6l komisia prerokovala a navrhuje vyvolaf rokovanie s vlastnikom
pozemkov na dorie5enie majetkovo-pr6vnych vzfahov

Zodpovednf : Zsolt Tak56

K bodu 6.4

Materi6l predloZil Mgr. Miroslav Psota

Materi6l predloZil Miroslav Grell.



Komisia.prerokov_ala predlozen!' materi6l, ktorf berie na vedomie. Navrhuje vyvolat
rokovanie s MsKS na dorieSenie technickeho prepojenia existuj(ceho kamerov6ho
syst6mu pre potreby monitorovania mestsk6ho parku-jeho spr6vcom _ MsKS.

K bodu 6.5

Materi6l predlo2ila Eva Va56kov5.
Po prerokovani materi6lu komisia jednohlasne srlhlasila v po6te 6 pritomnfch dlenov
so zmenou organiz6cie dopravy na ul. T. Vansovej.

K bodu 6.6

N6vrh cvklistickVch tr6s
Materi6l predlo2ila Ing. Kopasov6
Predlozenf materi6l komisia jednohlasne schv6lila v podte 6 pritomnfch dlenov
komisie s nasledovnf mi pripomienkami:

1. Vypracovaf Stridiu cyklotr6s na rjzemi mesta
2. uva2ovat' s umiestnenim centr6lneho informadn6ho syst6mu cyklotrdrs
3. Rie5it s cyklokoordin6torom TTSK komplexn6 ndvrhy cyklotr6s

v k.0.Galanta s prepojenim cyklotrds susednfch k.0. i prisiu5nfmi
povoleniami dotknutfch org6nov a vlastnikov potnfch ciest.

K bodu 6.7

N6vrh zmenv UPN mesta iHanzenl
Materidl pred lo2it-- ng Xopasw6-
Komisia navrhovanf zmenu UpN mesta Galanty neodporudila. Z celkov6ho po6tu 6
poslancov 4 hlasovali proti a2 sa zdrlal hlasovahia.

K bodu d.8

Predlozen! materidl komisia jednohlasne berie na vedomie a z6rovei odpor0da
s navrhovanfm odpredajom pozemkov.

K bodu d.9

InvestidnV zdmer Galanta WEST
Materidl predloZila Mgr. Pint6rov6
Komisia jednohlasne srihlasi so zmenou predlozen6ho n6vrhu a zmenou organizecie
dopravy.

K bodu d.10

R6zne, diskusia
l1rg. Kiss
Ziada dobudovaf chodnik v zelenom p6se na ul. Jesensk6ho od krizovatkv s ut.
Hodskou po ul. Svermovu, z d6vodu blizkosti existujricej ZS Z. f.oaaVi. 

- ---

p. Psota
Ziada vyvolat rokovanie svlastnikom parcely, ktor6 sa nachfudza medzi DD p6tria



, a.spojovacim chodnikom do nemocnice sdoriesenim majetkopr6vnych vztahov.
Navrhuje odk0pit tento majetok v prospech mesta Galanty.

K bodu 6.'13

ZAver
Predseda komisie p. Zsolt rakdcs podakoval pritomnfm za aktivnu rldasf na komisii
a ukondil zasadnutie.

Zsotl Tak6i
p-rgdseda $rpisie'.(J /l-

Zapisala: Va56kov6


